
Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidow z działalności międzysesyjnej od 6 sierpnia 2020. 

1. Klastry energii – brałem udział w spotkaniach i telekonferencjach obu klastrów energii 

do których należy gmina. Z-klaster i Południowo-Zachodni Klaster Energii. Działania 

mają na celu wprowadzenie zmian w strukturze zużycia energii w gminie. Na dzień 

dzisiejszy przygotowane mamy projekty na montaż instalacji fotowoltaicznych na 

szkole i przedszkolu oraz na oczyszczalni i Zakładzie Uzdatniania Wody. Prowadzimy 

starania by wpisać się we wniosek na dofinansowanie tych działań w konkursie 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego. Działaniem 

równoległym Z-klastra i wspieranego przez niego Komitetu Transformacji Regionu jest 

opracowanie strategii , która ma pomóc w pozyskaniu środków z unii na transformację 

obszaru powiatu zgorzeleckiego w związku z przewidywanym zakończeniem 

działalności kopalni Turów. 

2. Brałem udział w spotkaniu razem z innymi wójtami i burmistrzami powiatu w sprawie 

przyłączenia się do projektu Dolnośląska Autostrada Rowerowa. Projekt w związku z 

brakiem pewności dofinansowania i wysokości kosztów które należałoby ponieść nie 

został zarekomendowany do realizacji. 

3. Przebudowa placu Zwycięstwa – prace trwają , firma nie sygnalizuje trudności ,które 

mogłyby stanowić zagrożenie dla terminu zakończenia realizacji tj. 30.05.2020. 

4. Zakończyliśmy prace nad przygotowaniem dokumentacji technicznej i aplikacyjnej do 

wniosku ,który zakłada wymianę oświetlenia w całym mieście na ledowe wraz ze 

słupami , których jesteśmy właścicielem. Projekt złożony z sześcioma innymi gminami. 

Czekamy na rozstrzygnięcie Urzędu Marszałkowskiego. 

5. Regularnie uczestniczę w posiedzeniach Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego. Informacje tak pozyskane pozwalają na podejmowanie decyzji 

dotyczących funkcjonowania placówek i zakładów w mieście. 

6. Finalizujemy dokumentację na przebudowę wejścia do urzędu tak by w przyszłym roku 

można było zainstalować podest dla niepełnosprawnych umożliwiający dotarcie do 

Biura Obsługi Klienta. 

7. Podpisałem porozumienie o współpracy gmin w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Zachodniego Obszaru Interwencji. Obecnie tworzona jest strategia dla 

tego obszaru. O ile działanie to zostanie zaakceptowane przez Sejmik Województwa to 

będziemy mieli możliwość wspólnego aplikowania o środki w przyszłym okresie 

finansowania ze środków Unii Europejskiej. 

8. Odebraliśmy samochód którym wozimy dzieci do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Zgorzelcu. Oprócz bezpieczeństwa umożliwia on także 

zmniejszenie liczby przejazdów i dojazd ze wszystkimi dziećmi na czas. Bus służy także 

gminie Sulików, a kosztami dzielimy się zgodnie z porozumieniem.  

9. Złożyliśmy trzy wnioski do Funduszu Inwestycji Lokalnych. Wybraliśmy te na które 

była robiona dokumentacja i mogliśmy określić koszty, tj . ulica Jana Pawła, 

rewitalizacja Parku, przebudowa targowiska. Czekamy na decyzję Premiera. 
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